

Power the Future of Finance

Led by Prof. Tao Wang, a team of 5 students from MF and MBA Program participated in RITC (Rotman International Trading Competition) from Feb 23rd to Feb 25th. RITC is the most prestigious international applied finance competition held annually in Toronto. 54 teams from top universities around the world participated in the competition this year. This is also the first time SAIF has participated in this competition.

The students who represented SAIF are Yuelong Hou (MF2016), Siming Su (MF2015), Jiabo Zhang (MF2015), Zhongjie Lin (MBA2015) and Yong Tao (MBA2016), who achieved excellent results from the virtual trading competition hosted by SAIF Trading Lab last October.



2月23~25日, 5名来自学院MF、MBA的学员在汪滔教授的带领下出现在加拿大罗特曼国际交易竞赛(RITC)的现场, 这也是学院首次组队参与这项久负盛名的交易赛事。

作为全球高校范围内影响最大、规模最大的交易类竞赛, RITC吸引了全球各大商学院的优秀学员组队参与, 今年共有来自世界各地的54只代表队报名参赛, 而首次出席的SAIF代表队, 也是今年仅有的两只来自中国大陆的队伍之一。为了筹备此次参赛, 学院Trading Lab于去年10月举办了校内模拟交易大赛, 最终来自MF和MBA项目的侯跃隆(MF2016)、孙思明(MF2015)、张佳博(MF2015)、林中杰(MBA2015)、陶勇(MBA2016)等5位优秀学员脱颖而出, 赢得了此次代表学院出战的荣誉。

Contact Us



**Professionalism
Development Series**
职业发展系列

**Social Responsibility
Series**
社会责任系列

**Coffee Hour
与教授面对面**

**Volunteer Work
志愿者工作**



On March 1st, Lecturer Ms. Angela Lin was invited to give a lecture about Interview Preparation and Techniques. During the course, Angela addressed the importance of communication skills, adaptability, attitude and pro-activeness. She also reminded students to be aware of details all the time.

2017年3月1日，SAIF MF 邀请到学生职业主讲人 Angela Lin 女士为同学们带来 ELSA 本学期第一堂课——面试准备及沟通技巧。Angela 为同学们生动讲解了在求职中应当注意的小细节，并分享了在面试中的实用沟通技巧，帮助同学们在求职及面试中更好地定位、展现自己，从而斩获心仪的实习、工作。

On March 8th, Lecturer Angela Qian was invited to give a lecture on "Innovation for Impact". Angela shared the ethos and motivations of Social Responsibility in the West and in China and then gave some typical corporate examples.

2017年3月8日，MF 学生迎来了本学期关于社会责任系列的第一堂讲座。此次邀请到一众基金的现任执行董事 Angela Qian，为同学们分享关于社会影响力创新方面的独特见解。Angela 分享了她对于中西方社会关于社会责任的理念和动机的一些想法，并提出了国内公司履行社会责任的五个阶段。

On a sunny afternoon in early spring, students from MF16 were exhilarated to have the chance to talk with Professor Charles Chang and Mr. Alan Qiu during Coffee Hour. Discussion topics ranged widely, from career pursuits, market trends to personal lifestyles.

2017年3月15日，上海高级金融学院（SAIF）的张纯信教授、邱文军老师应金融硕士项目（MF）邀请，做客每月一次的“咖啡时间”，与 MF16 的同学们面对面深入交流。两位老师风趣幽默，且均在金融领域积累了丰富的经验，在此次交流中就事业追求、行业趋势、生活方式等多方面与学生展开热烈讨论。

On March 18th, 6 students from MF16 participated in the volunteer work of "Stray Animal Adoption Event" launched by Think-Adoption and Cats and Dogs League. The event was particularly meaningful in that it not only enhanced the teamwork among students, but also increased the awareness of animal protection.

2017年3月18日，6名来自2016级的MF学员参加了“ThinkAdoption”和“Cats and Dogs League”发起的流浪动物领养志愿者活动。该活动意义非凡，它不仅增强了学生之间的团队协作，更提高了他们保护动物的意识。